
 

Sag: CC95 generalforsamling 

Mødedato: 25. februar 2025 

Sted: Herfølge Hallen 

Deltagere: Ca. 45 medlemmer, herunder den samlede bestyrelse 

  

 
Dagsorden: 
  

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Regnskab 2024 samt budget 2025 (ved kasserer) 

4. Behandling af evt. indkomne forslag (skal sendes skriftligt til formanden 
senest 17. februar) 

5. Fastsættelse af kontingent for 2025 
6. Valg til bestyrelse på valg er: 

a. Kasserer Mikael Sjørslev (villig til genvalg) 
b. Best. medlem Tanja Siiger (villig til genvalg) 
c. Best. medlem Helle Storm (villig til genvalg men som suppleant) 
d. Suppleanter på valg: Per El (villig til genvalg), Martin Halby (øn-

sker ikke genvalg) 
7. Valg af revisor på valg er Ole Jeppesen (ønsker ikke genvalg) 
8. Eventuelt 

 
Beslutninger: 

• Formandens beretning blev godtaget 

• Regnskab for 2024 blev godtaget 

• Kontingent for 2025 uændret dvs. DKK 400 årligt, som opkræves 1. 
marts 

• Mikael Sjørslev genvalgt som kasserer 

• Tanja Siiger genvalgt til bestyrelsen 

• Rene Walter valgt til bestyrelsen 

• Helle Storm valgt som suppleant  

• Per El Jensen valg som suppleant 

• Karsten Andreassen valgt som revisor 
 

 
 
Referat: 
 
1.  Valg af dirigent 
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Leo Støchkel valgtes til dirigent uden modkandidater.  
 
Dirigenten fastslog derefter at generalforsamlingen var varslet og indkaldt i 
henhold til foreningens vedtægter og dermed lovlig og beslutningsdygtig. 
 
2. Formandens beretning 
 
Formanden (Per T. Jensen) fremlagde beretning for perioden siden sidste ge-
neralforsamling i Februar 2024. Følgende blev fremhævet: 
 

• Der har været en nedgang på 6 medlemmer. Fra 126 til 120 

• Der blev startet et DGI forløb ”pump din cykelklub op” med det formål at 
styrke klubben og dens aktiviteter. Der har været fokus på sociale me-
dier, hjemmeside, køreregler og træning 

• Flere aktiviteter under DGI programmet i 2025, bl.a. en aften med inspi-
ration til træning 

• Aktiviteter i 2024 blev nævnt bl.a.: Bowling, Spinning, Åbent hus og del-
tagelse i Forårsløbet i Næstved 

• 2025 er sidste år af den eksisterende sponsoraftale (sponsorerne blev 
nævnt) og arbejde på ny aftale sættes i gang i løbet af året 

• Der blev købt vaskemaskine og græstrimmer til klubhusets vedligehold 
som onsdagsholdet har stået for 

• Der afholdes 30års jubilæumsfest d. 30/08/2025 kl. 13 i Vallø forsam-
lingshus. Der arbejdes pt. med program og plan for festen 

 
Beretningen blev godtaget af generalforsamlingen. 
 
3. Regnskab 2024 og budget 2025 
 
Kassereren (Mikael Sjørslev) fremlagde regnskabet for 2024. Driftsresultatet 
for 2024 er et overskud på DKK 25k hvilket er over budget. De væsentligste 
forskydning er grundet ikke gennemført kampagne på tøj samt mindre udgif-
ter til arrangementer, delvis modsvaret af flere omkostninger til ny hjemme-
side og DGI støtte til arbejde med sociale medier (Facebook sider).   
 
Der blev spurgt indtil indholdet af posten ”Hjemmeside og IT” og MS forkla-
rede at det indeholder omkostninger til IT løsningen ”klubmodul”, hjemmeside 
og DGI støtte til Facebook. 
 
Regnskabet blev godtaget af generalforsamlingen.  
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Herefter gennemgik Kassereren budgettet for 2025 til orientering. Der budget-
teres med et uændret antal medlemmer. Der budgetteres med et underskud 
på DKK 66k i 2025 pga. jubilæumsfest og eventuel kampagne på klubtøj. 
 
 
4. Behandling af indkomne forslag  
 
Ingen indkomne forslag 
 
 
5. Fastsættelse af kontingent for året 2023 
 
Forslag til kontingent for 2025 er DKK 400,- og bliver opkrævet 1. marts.  
 
Det blev vedtaget. 
 
  
6. Valg af bestyrelse 
 
Følgende medlemmer var på genvalg og blev valgt uden modkandidater: 
Mikael Sjørslev (Kasserer) 
Tanja Siiger 
 
Følgende medlemmer blev valgt til bestyrelsen uden modkandidater: 
Rene Walter 
 
Per (El) Jensen genvalgtes som suppleant  
Helle Storm valgtes som suppleant 
 
Valg af revisorer: 
 
På valg var Ole Jeppesen som ikke ønskede genvalg. Karsten Andreassen 
blev valgt. 
 
7. Eventuelt 
 

• Der blev spurgt om en bib-shorts med anden pude kunne overvejes da 
flere medlemmer har problemer med den vi har nu. Bestyrelsen vil 
drøfte med Breschel sport. 
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• Der blev spurgt ind til datoen for jubilæumsfesten, og der blev gjort op-
mærksom på at 30/08 falder sammen med Køge festuge. Der blev sva-
ret at det har indgået i overvejelserne og derfor er tidspunktet lagt til kl. 
13, så man evt. kan nå festugen også hvis man har planer om det.  

• Der blev foreslået at man overvejer at anskaffe et brandskab til vask af 
cykler, da der er gode erfaringer med sådan en løsning i stedet for høj-
tryksrenser / vandslange. Bestyrelsen vil kigge på det og vurdere om 
det kan lade sig gøre og vurdere omkostningerne. 

• Der blev foreslået at man evt. kunne få en QR kode (med link til ind-
meldelse) på tøjet. Vil blive overvejet ifbm. med bestilling af tøj / nyt de-
sign 

• Tanja Siiger og Henrik Kunnerup præsenterede den nye hjemmeside 
og fortalte om arbejdet med klubbens Facebook. Der blev opfordret til 
at medlemmerne ”producere” indhold (fotos, videoer, opslag) til face-
book siderne. Der vil blive arbejdet mere med dette i 2025   

 


